

Title (en)

SCREW HOLDING AND FIXING DEVICE.

Title (de)

HALTERUNG FÜR SCHRAUBEN.

Title (fr)

DISPOSITIF DE FIXATION DE VIS.

Publication

EP 0219511 A1 19870429 (DE)

Application

EP 86901865 A 19860320

Priority

DE 3510675 A 19850323

Abstract (en)

[origin: WO8605561A1] The device is preferably made up of a jacket (21) and an insert, the latter consisting of an assembly component (23) and a securing element (22). The holding and fixing device can be inserted in a hole (3) passing through a lath (1). A screw can be passed through the device and fastened in a dowel in a ceiling, for example. By tightening or loosening the screw, the gap between the lath (1) and the ceiling can be adjusted exactly as desired.

Abstract (fr)

Un dispositif de fixation pour vis comprend de préférence une douille (21) et une garniture pourvue d'une partie de montage (23) et d'une plaque d'arrêt (22). Le dispositif de fixation peut être introduit dans un orifice (3) d'une latte (1). Une vis est introduite dans le dispositif de fixation et vissée à une cheville d'un plafond, par exemple. En vissant ou en dévissant la vis il est possible d'ajuster avec précision l'écart entre la latte (1) et le plafond.

IPC 1-7

F16B 41/00; E04B 5/58

IPC 8 full level

F16B 5/02 (2006.01); **F16B 37/12** (2006.01); **F16B 41/00** (2006.01); **F16B 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

F16B 5/0233 (2013.01); **F16B 37/122** (2013.01); **F16B 41/002** (2013.01); **F16B 2013/009** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8605561A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8605561 A1 19860925; DE 3510675 A1 19861002; EP 0219511 A1 19870429

DOCDB simple family (application)

EP 8600160 W 19860320; DE 3510675 A 19850323; EP 86901865 A 19860320